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Onderwerp: FW: vragen inkoop vaccins CBS

Hierbij de antwoorden op de vragen van het CBS, de antwoorden zijn afgestemd met 1Z, WJZ en FEZ. Kan jij er nog een blik op

werpen?

Alvast bedankt!

Groetjes,

1. Uit de Coronamonitor (via rijksfinancien.nl) maak ik op dat het nog altijd om een begroot bedrag van zo’n 700 miljoen

euro gaat. Welk deel is hiervan al in 2020 tot betaling gekomen? En is dit inclusief de betaling een CEPI van 50 miljoen

euro?

In 2020 is de betaling aan het CEPI gedaan van £50 miljoen, daarnaast zijn er geen andere betalingen gedaan voor vaccins in 2020.

De betaling a 50 miljoen euro aan het CEPI moet los gezien worden van het begrote bedrag a 700 miljoen.

Om de aankoop van vaccins conform Europese boekingsregels in onze statistieken op te nemen, zou ik graag wat meer weten over

de afspraken die hierover zijn gemaakt. Het gaat specifiek om het volgende:

eo Hoe verloopt de betaling richting vaccinontwikkelaars? Zit de Europese Unie daar tussen of betaalt VWS rechtstreeks aan

bijvoorbeeld AstraZeneca? Dus met wie heeft de Nederlandse Staat een overeenkomst?

De EC sluit contracten met de vaccinontwikkelaars, waarbij lidstaten al dan niet kunnen deelnemen aan het contract door

middel van gebruikmaking van een recht van “opt-in dan wel opt-out”. De Nederlandse Staat heeft tot nu toe geen gebruik

gemaakt van haar recht van “opt-out” en heeft dus een overeenkomst met de vaccinontwikkelaars. Betalingen voor

leveringen van vaccins vinden ook rechtstreeks plaats aan deze bedrijven.

e Het hangt een beetje van het antwoord op bovenstaande vraag af, maar wat staat er precies tegenover de betaling van de

Nederlandse Staat? Is er een bedrag expliciet gekoppeld aan de levering van X aantal vaccins? En is dit bedrag exclusief

aanverwante kosten zoals bijvoorbeeld voor distributie en opslag?

Met de diverse vaccinontwikkelaars wordt een bedrag afgesproken per vaccin, per levering ontvangen wij een factuur. Dit

is inclusief handling/distributiekosten, opslag is een verantwoordelijkheid voor de lidstaten zelf.

eo Uit eerdere berichtgeving maakte ik op dat Nederland een betaling aan AstraZeneca toezegde, terwijl nog niet duidelijk was

dat er een succesvol vaccins uit de ontwikkeling zou volgen. Is er inderdaad sprake van een soort betaling voor
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onderzoekskosten, zonder dat daar de levering van vaccins tegenover staat? Wellicht is dit slechts een deel van het begrote

bedrag. In dat geval zou ik graag willen weten welk bedrag hiermee is gemoeid.

Kortom, de EC is zogenaamde Advanced Purchase Agreements aangegaan met een aantal vaccinontwikkelaars. Daarbij is door de EC

een voorinvestering gedaan ten behoeve van vaccinontwikkeling, om zo snelheid te creéren

en tot een breed portfolio te komen.
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lk ben bij het CBS betrokken bij het vaststellen van het overheidstekort. Binnenkort sluiten wij de analyse van het vierde kwartaal

van 2020 en dus is er een eerste beeld over heel 2020 beschikbaar. Hierover leggen wij verantwoording af richting Europe en

daarin trekken wij samen op met afdeling BBL van Financién. Met hen kwamen we te spreken over de talrijke coronamaatregelen

en hoe deze terecht komen in onze statistieken van overheidsfinancién. Wat betreft de kosten die gepaard gaan met de inkoop van

vaccins, hebben wij nog geen goed beeld en ik hoop dat je me daar wat meer over kunt toelichten.

Uit de Coronamonitor (via rijksfinancien.nl) maak ik op dat het nog altijd om een begroot bedrag van zo’n 700 miljoen euro gaat.

Welk deel is hiervan al in 2020 tot betaling gekomen? En is dit inclusief de betaling een CEPI van 50 miljoen euro?

Om de aankoop van vaccins conform Europese boekingsregels in onze statistieken op te nemen, zou ik graag wat meer weten over

de afspraken die hierover zijn gemaakt. Het gaat specifiek om het volgende:
eo Hoe verloopt de betaling richting vaccinontwikkelaars? Zit de Europese Unie daar tussen of betaalt VWS rechtstreeks aan

bijvoorbeeld AstraZeneca? Dus met wie heeft de Nederlandse Staat een overeenkomst?

eo Het hangt een beetje van het antwoord op bovenstaande vraag af, maar wat staat er precies tegenover de betaling van de

Nederlandse Staat? Is er een bedrag expliciet gekoppeld aan de levering van X aantal vaccins? En is dit bedrag exclusief

aanverwante kosten zoals bijvoorbeeld voor distributie en opslag?

e Uit eerdere berichtgeving maakte ik op dat Nederland een betaling aan AstraZeneca toezegde, terwijl nog niet duidelijk was

dat er een succesvol vaccins uit de ontwikkeling zou volgen. Is er inderdaad sprake van een soort betaling voor

onderzoekskosten, zonder dat daar de levering van vaccins tegenover staat? Wellicht is dit slechts een deel van het begrote

bedrag. In dat geval zou ik graag willen weten welk bedrag hiermee is gemoeid.

lk hoor graag van je.

Vriendelijke groet,

Centraal Bureau voor de Statistiek


